
                                                           

                                                                       

                                                               

Møde  Torsdag den 8. juni 2023 kl. 19.00(Rundgang kl 17) 

Afholdes hos Lissi, Trankærvænge 102 

Deltagere  Bestyrelsens medlemmer og suppleanter 

Afbud  
 

Dagsorden 
 

1. Rundgang efter følgende plan: (Thomas, Kenneth, Jan, Jonna, Mads): 

• 17:00 Vi mødes foran Kenneths hus (Trankær Vænge 117) 

• 17:00 Rundgang AB Rosenhaven (Trankær Vænge 71-117) 

• 17:20 Rundgang AB Blommehaven ((Trankær Vænge 27-69) 

• 17:40 Rundgang Ejerlauet (Trankær Vænge 1-25) 

• 18:00 Rundgang AB Tingskoven (Trankær Vænge 2-62) 

• 18:20 Rundgang AB Tranegårdsparken (Trankær Vænge 124-172) 

• 18:40 Rundgang AB Æblehaven(Trankær Vænge 64-102) 

• 19:00 Bestyrelsesmøde ved Lissi 
 

2. Bemærkninger til den udsendte dagsorden 
 

3. Kassereren 

• Generel orientering fra kasseren 

 

4. Grønne områder 

• Stier til fuglekirsebær (Udført) 
 

5. Veje. Stier, skilte 

• Status reparation/udskiftning bomme (Udført) 

• Status reparation/sænkning af kloakdæksel(Udført)Ad  
 

6. Snerydning  

• Fejning / sugning af veje 
 

7. Hjemmesiden 

• Generel status 
 

8. Kommende mødedage 

• 24/8 – Kenneth 
 

9. Eventuelt 

• Dronebilleder – status formidling og næste serie(sommer) 

• Råge regulering 

• Plan for marken 
 
 
 
 
 



 
 
Ad pkt. 1 
 
Bestyrelsen var rundt i området og hilse på i de 6 andelsforeninger. En god tur hvor Grundejerfor-
eningens bestyrelse fik præsenteret sig, og fik en god snak med repræsentanterne fra de enkelt 
andelsforeninger. 
 
Ad pkt. 2 
 
Ingen bemærkninger til den udsendte dagsorden. 
 
Ad pkt. 3 
 
Ingen bemærkninger fra kassereren. 
 
Ad pkt. 4 
 
Stierne indtil kirsebærtræerne er udført. 
 
Ad pkt. 5 
 
Der mangler løse pløkker på bomme ind mod ældreboligerne. Kenneth tjekker op på sagen. 
Reparation / sænkning af kloakdæksel ved stien indtil Trankærgårdsvej er udført. 
 
Ad pkt. 6 
 
Der har været fejning af vejene den 2. maj 2023. 
 
Ad pkt. 7 
 
Der er intet nyt vedr. hjemmesiden. 
 
Ad pkt. 8 
 
Næste møde hos Kenneth - 24/8 2023 
                             Jan         -12/10 2023 
 
Ad pkt. 9 
 
Hvis det kan lade sig gøre, vil der blive taget nogle sommerbilleder. 
 
Kommunen har meldt ud, der vil komme råge regulering. Det er sat i gang, og der er p.t. ikke så 
mange råger som tidligere. 
 
Ejerlauget har kontaktet Kommunen og Fællesrådet om, hvad planen er med marken, da den ikke 
er udlejet mere. 
 
I den oprindelige plan skulle der være en Folkepark evt. med bænke og stier. 
 
Mads vil kontakte Fællesrådet. 
 
 
 
 


